



「香港傑出義工會」於 2009 年成立，是本局屬下單位。目的是滙聚香港傑出義工的力量和經驗，提供一個交流和分享平台；並支持本局各項活動，宣揚義務工作精神。自 2011 年起，該會會員每周在《成報》撰寫專欄《義人世界》，與市民分享行義心得。

香港傑出義工會每年舉辦「傑義服務多開心」服務日，探訪及服務不同弱勢社群。年內積極動員會員參與，包括於 2024 年 8 月 31 日舉辦的「珠海交流服務團」，共 40 位會員及義工參加，在珠海市香洲區南沙灣社區居委會安排下，探訪區內困難戶，並送上應節月餅及日用品。此外，於 2025 年 1 月 31 日舉辦的「清徑太平山」活動中，22 位會員及義工穿越山林小徑，宣揚愛護環境及共同維護清徑的訊息。

Established in 2009, the Hong Kong Volunteer Awardees Society (HKVAS) is a special unit of AVS that brings together outstanding volunteers in Hong Kong, providing them with a dedicated platform for exchange and collaboration. The HKVAS is devoted to promoting the spirit of volunteerism and actively supports AVS initiatives. Since 2011, its members have contributed weekly articles to Sing Pao's column 'Volunteers' World', sharing their experiences and insights on volunteering with the public.

HKVAS organises an annual Service Day to serve vulnerable communities. This year, HKVAS actively engaged its members in volunteer services, including the Zhuhai Exchange Service Trip on 31 August 2024. A total of 40 members and volunteers visited low-income households in Nanshawan Community, Xiangzhou District, Zhuhai, distributing charity mooncakes and daily necessities. Additionally, on 31 January 2025, 22 members and volunteers participated in a trail sweeping service at the Peak to promote trail conservation and environmental awareness.



香港傑出義工會會員「清徑先鋒」組織環保清徑服務
HKVAS's members, Trailsweeper, organised environmental trail sweeping service



香港傑出義工會到珠海為當地製作愛心月餅的婦女義工打氣
HKVAS members cheered up women volunteers in Zhuhai in making charity mooncakes



香港傑出義工會副會長林家揚中醫師博士教授內地困難戶保健養生運動
Dr Eason Lam, Vice President of HKVAS, coached a low-income family on wellness exercises in Chinese Mainland



香港傑出義工會 2023-25 年度執行委員會與本局主席彭韻僊律師及總幹事李佩琪女士在周年晚宴合照
HKVAS Executive Committee members (2023-25) with Ms Melissa Pang, AVS Chairman and Ms Likie Lee, AVS CEO at its Annual Dinner